
Torsdag den 17. november 2022


Referat bestyrelsesmøde i Fælleshusforeningen 

Hallen: 

Ansvarlige: Maja og Lisbeth 

Det har igen været 2 skridt frem og 3 tilbage. KUC ønskede at få en liste med navne 
på alle, der har fået udleveret kort, hvilket vi ikke kunne tilgodese pga. GDPR. Det 
affødte, at KUC så sig nødsaget til at inddrage deres sikkerhedsorganisation, som 
har retningslinjer for, at alle der skal ind i KUC’s lokaler skal tjekkes i 
Kriminalregistret. På den baggrund har Grundejerforeningen og 
Fælleshusforeningen afholdt møde med KUC for at finde en smidig procedure for 
fremtidig udlevering af kort. KUC har oplyst, at de forventer, at sende et forslag til en 
fremtidig proces i næste uge. 


Ladestandere: 


Ansvarlig: Lisbeth og Ellen 

Ladestanderne har nu været aktive i knap en uge og der er positive 
tilbagemeldinger.  Forbruget er ca. 40 kwh om dagen. Pt. har FHF og GF en 
fastprisaftale med AndelEnergi, men det bliver lavet om. Derfra tager vi stilling til en 
evt. prisændring. 


Der er blevet sendt information til KUC om ordningen ,og at deres medarbejdere 
kan deltage.


Legepladsen 

Ansvarlig: Mette og Lisbeth 

Keld rykker igen Frederiksberg Kommune for tilsyn.


Økonomi 

Ansvarlig: Mette og Lisbeth 

IAB
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Grønne områder 

Ansvarlig: Gitte, Mette og Ellen 

Fortsat tilfredshed med HedeDanmark. 


Der er blevet klippet gyldenris ved søgen ved Krummediget og pilehytterne på 
legepladsen er flettet. 


En beboerhenvendelse vedr. et træ i Fredsskoven, vi afventer tilbagemelding fra 
HedeDanmark og er i dialog med beboeren.


Træer ved boldbanen er tjekket, men det er besluttet at lade dem stå. 


Røde birketræer ved brønden er vurderet, vi afventer en tilbagemelding fra 
HedeDanmark. 


Birketræerne i birkelunden ser ud til at overleve ovenpå beskadigelser ved klipning 
tidligere på året.  

Det er blevet undersøgt, hvad det koster at beskære platantræerne på torvet og 
HedeDanmark har givet et tilbud på 45.343 kr ex moms for beskæring samt 28.700 
ex moms for årlig beskæring. HedeDanmark oplyser, at det er nødvendigt med en 
årlig beskæring.


Bestyrelsen har besluttet, ikke at gå videre med tilbuddet om beskæring af 
platantræer, men vil lade det være op til et evt. forslag på generalforsamlingen.


Det skal i den forbindelse bemærkes, at det kræver godkendelse fra kommunen 
både ved beskæring af træerne og hvis de skal fjernes, da de er kategoriseret som 
bevaringsværdige. 


Bestyrelsen undersøger hvad det koster at rense brøndene på torvet. 

Havehusene:  

Ansvarlig: Maja og Gitte 

IAB 

Hjemmesiden og facebook 

Ansvarlig: Lisbeth 

Vi har opsagt vores hjemmeside med 3 måneders varsel så pr. 1. februar. Derfra 
overtager GF’s adm selskab til en lavere årlig pris. Bolden er pt. hos GF’s adm 
selskab i forhold til at få overdraget siden. 
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Fælles arrangementer:  

Ansvarlig: Ellen og Gitte 

Svampeturen gik fint, ikke så mange deltagere, men det skyldtes måske at vi ikke 
var gode nok til at få det formidlet. Vi har besluttet at gentage turen næste år.


Evt.  

Juletræ: Vi har besluttet, at vi ikke sætter juletræ op i år af hensyn til energikrisen.


Piberødhus/Ukrainerne: Gitte orienterede om at der ved hjælp af frivillige kræfter her 
i Ebberød er blevet etableret en café/fællesrum i Piberødhus, hvor der findes diverse 
hvidevarer osv. Beboere i Ebberød bidrager desuden til hjælp med 
cykelreperationer, engelskundervisning hver tirsdag og hver torsdag er der altid en 
frivillig i caféen til at hjælpe med diverse forespørgsler osv. 


Generalforsamlingen er ændret fra den 20. april til den 27. april 2022


Kommende møder

Torsdag den 5. januar hos Maja kl. 1930

Torsdag den 2. marts hos Lisbeth kl. 1930 

Generalforsamling 27. april 2023
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